

永利採購合作洽談會登記表格
Wynn SME Partnership Meeting Registration Form
第三場本地中小企採購合作洽談會 – 小微企、澳門製造、青創企業專場
3rd Wynn Local SME Procurement Partnership Program – Business Matching Session for Small and Micro Enterprises, 'Made in Macao', and Young Entrepreneurs

我們將於永利皇宮宴會廳舉辦第三場本地中小企採購合作洽談會 – 小微企、澳門製造、青創企業專場。

We will be holding our 3rd "Wynn Local SME Procurement Partnership Program – Business Matching Session for Small and Micro Enterprises, 'Made in Macao', and Young Entrepreneurs" at **Grand Theater Ballroom of Wynn Palace**.

日期 **2016年12月13日 (星期二)上午10時至下午6時**
Date: **December 13, 2016 (Tuesday) from 10am to 6pm**

敬請填妥以下回執，並於 **2016年11月28日 (星期一)** 前透過傳真 8986 5400或電郵郵寄至 wmpurchasing@wynnmacau.com。

Please confirm your attendance by completing below and submit to us no later than **28 November 2016 (Monday)** by fax to 8986 5400 or email to wmpurchasing@wynnmacau.com.

是次登記形式為額滿即止。當收到閣下的出席確認後，將有永利代表與閣下聯絡關於洽談會上之安排細節。

Enrolment will be on a first come first serve basis. Upon receipt and confirmation of your attendance, Wynn team will be in contact on meeting arrangements.

如有任何疑問，請致電譚小姐 (8986 5405)查詢。

For further enquires, please contact Ms. Sammi Tam at 8986 5405.

1. 公司類型 (請勾選所有適用項目) :

Type of Company (please put a "✓" in the appropriate box(es)):

- 小微企 (如屬法人商業企業主經營，百分之五十以上的資本由澳門居民擁有，僱員十五人或以下)
Small and Micro Enterprises - 50% or above shares owned by owner(s) who is/are Macau resident(s), and employees are 15 or below.
- 澳門製造 (如屬法人商業企業主經營，百分之五十以上的資本由澳門居民擁有，產品於澳門製造)
"Made in Macao" Enterprises - 50% or above shares owned by owner(s) who is/are Macau resident(s), and products are made in Macao.
- 澳門青創企業 (如屬法人商業企業主經營，百分之五十以上的資本由澳門居民擁有，申請人年齡需介乎21至44歲)
Macau Young Entrepreneurs - 50% or above shares owned by owner(s) who is/are Macau resident(s), age of applicant is between 21-44 years old.
- 以上皆否
None of the above

2. 業務性質 (請勾選所有適用項目) :

Business Nature (please put a "✓" in the appropriate box(es)):

1. 食品與飲料 / 食品與飲料用品
Food and Beverage / Food and Beverage - General
2. 酒店營運
Hotel Operations
3. 設施
Facilities
4. 其他 (行政、影音設備、博彩用品及設備、禮品推廣、資訊科技、印刷及佈置、一次性用品、服務合約等。)
Others (Administration, Audio Visual Equipment, Gaming Supplies & Equipment, Gift Promotion Merchandise, Information Technology, Printing & Decoration, Disposable Items, Service Contract, etc)

3. 公司名稱

Company Name: _____

- 出席 Yes, I will attend
- 出席人數 Number of person attending
- 未能出席 No, I will not attend